
Narva Linnavolikogu
Kultuuri- ja spordikomisjoni

koosoleku protokoll
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Algus: kl 10.00
L6pp: kl 1 1.00

Koosolekut juhatas: Galina Vologdina

Protokollija: Jelena Kaljadina

Komisjoni koosseis: 10 liiget

Kohal olid: 8 komisjoni liiget: Galina Vologdina, Vladimir Butuzov, Jelena Kaljadina, Rina
Vohta, Aleksei Smirnov, Nikolai Burdakov, Valeri TSetvergov, Valeri JiiZiger, Kirill Gussev.

Puudusid: Aleksei Smirnov, Juri Salamov.

Kutsutud: Dmitri Vergun, Aleksei Solovjov.

Kohal olid: Linnavolikogu liikmed: V. Semarin, J. KondraSova.

Koosoleku juhataj a tutvustas pievakorra eelndu.

Uhehlulselt kinnitati pievakord - poolt 8.

1. Narva Koorikooli, Kreenholmi Muusikakooli ia Narva Muusikakooli ijmberkorraldamine.
2. Muud.

Piievakona ktisimusega ,,Narva Koorikooli, Kreenholmi Muusikakooli ja Narva
Muusikakooli iimberkorraldamine" esines Narva Linnavalitsuse Kultuuriosakonna juhataja
asetaitja D. Vergun.

R. Vohta: Palun anda selgitused pedagoogide koormuse ja palkade kohta.

V. Butuzov: Kas muusikakoolide ja koorikooli iimberkorraldamine kinnitatakse l6plikult
Linnavolikogu 2018. a aprilli istungil?

V. Butuzov: Milliseid tegevusi peab korraldama Kultuuriosakond selle otsuse tiiitmiseks?

V. Butuzov: Kes hakkab otsustama personali vallandamise ja koondamise ktjsimused - kas
Kultuuriosakond v6i Muusikakooli direktor?

V. Butuzov: Kui palju mitte pensioniirist inimest saab olema koondatud?

v. TSetvergov: Kas Muusikakooli direktorile mearatakse tegevuse suundade asetiiitiad?

v. Butuzov: Peaasi on vaja te kui palju mitte pensioniirist inimest saab olema koondatud?



Otsustati: poolt 7 erapooletu 1. Heaks kiita otsus Narva linna muusika- ja koorikoolide
iimberkorraldamise kohta.

Muud,

G. vologdina: spordiklubi ,,viktoria" on esitanud taotluse 800,00 euro eraldamise kohta
osalemaks Bulgaaria turniiril.

V.Jaager: Teen ettepaneku toetada taotlus.

V. Butuzov: Teen ettepaneku toetada juunikuus toimuval istungil taotlus summaga 400 eurot
lisaeelarve vahenditest.

Otsustati: Toetada taotlus summaga 400 eurot linnapea reservfondi vahenditest.

Esines V. Butuzov: Kerese 22 asuva staadioni juures olevate tiiiendavate riietus- ja du5iruumide
remondi kohta.

Otsustati: p6<irduda Linnavalitsuse poole palvega ette nziha lisaeelarves vahendid Kerese 22
ruumide (dusiruum, riietusruum) lisaremondiks.

Esines V. Butuzov: Narva 6. Kooli juures asuva staadionil videokaamerate paigaldamisest.

Otsustati: Pci6rduda Linnavalitsuse poole palvega ette nziha lisaeelarvest vahendid Narva 6.
Kooli juures asuva staadionile vajaliku arvu videokaamerate paigaldamiseks.

Esines V. Butuzov: Spordikooli Energia basseini juures oleval spordiplatsil kahe videokaamera
paigaldamisest.

Otsustati: pddrduda Linnavalitsuse poole palvega ette niiha lisaeelarves vahendid Spordikooli
Energia juures asuva spordiplatsile kahe videokaamera paigaldamiseks.

K6ikides kiisimustes - iihehiiiilselt poolt.

Jelena Kaljadina
Protokollija

Galina Voldgdina
Komisjoni esimees


